
Gemeente Tubbergen,

T.a.v. het college van B&W en Raadsleden

Albergen, 13 februari 2023

Betreft: Publicatie RTV-Oost AZC Albergen

Geachte B&W en raadsleden,

De Dorpsraad Albergen heeft met ontsteltenis de berichtgeving waargenomen van de publicatie,

over de gang van zaken omtrent de totstandkoming van het AZC-Albergen, van een

onderzoeksjournalist van RTV-Oost. Naar aanleiding hiervan heeft de Dorpsraad Albergen enkele

vragen. Vanuit de Dorpsraad is het wenselijk dat deze vragen niet alleen worden beantwoord aan de

DR maar ook worden gedeeld tijdens de eerst volgende openbare raadsvergadering.

Vragen aan de voorzitter van de Raad:

1. Wie van het college van B&W, raadsleden of ambtenaren waren op de hoogte van het

verzoek vanuit het COA over het plaatsen van mogelijk 150-200 asielzoekers in de gemeente
Tubbergen?

2. Wat zijn de beweegreden geweest van het college van B&W om deze berichtgeving én het

mogelijk inzetten van dwang niet te delen met de overige raadsleden, ondanks dat dit enkele

keren door het COA is verzocht?

3. Op 7 juli 2022 jl. heeft er een gesprek plaats gevonden met de Dorpsraad Albergen samen 

met burgemeester Haverkamp,  en  van

Noaberkracht waarin gebrek aan communicatie in het algemeen het hoofdthema was. 

Tijdens dit gesprek werden tevens vragen gesteld over de stand van zaken en mogelijke

ontwikkeling binnen de opvang van statushouders bij ’ t Elshuys. Tevens werd vanuit de

Dorpsraad aangegeven dat omtrent deze ontwikkelingen geen tot onvoldoende

communicatie heeft plaats gevonden vanuit de Gemeente Tubbergen. Waarom heeft de

burgemeester besloten om de Dorpsraad hierover bewust informatie te onthouden terwijl

de Dorpsraad gericht vragen heeft gesteld over de ontwikkeling van het ’ t Elshuys als zijnde

opvang locatie vluchtelingen als statushouders (zie notulen kerngesprek Albergen 7 juli als

opgesteld door de raadsgriffier).

4. De Dorpsraad vraagt zich af hoe het college van B&W en het ambtelijk apparaat het
vertrouwen van Dorpsraad Albergen en zijn inwoners terug kan krijgen? De Dorpsraad vraagt

zich af of dit wel mogelijk is met het huidige college van B&W? Gezien de nalatigheid van

behoorlijk bestuur, besluitvorming en communicatie over een dusdanig maatschappelijk

zwaarwegend onderwerp concludeert de Dorpsraad dat het huidige college van B&W

ongeschikt is voor deze functie.

De Dorpsraad ziet de bovenstaande vragen graag beantwoord binnen 14 dagen na ontvangst. En

behandeld in de eerstvolgende raadsvergadering.


